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Protokół Nr XLVIII/2018 

 

z sesji Rady Powiatu w Myśliborzu odbytej w dniu 26 lutego 2018 roku 

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu, przy ul. Północnej 15. 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 1205, a zakończyły o godz. 1230.   

 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Ferdynand Łukasik dokonał otwarcia XLVIII sesji Rady Powiatu                       

w Myśliborzu.  

Powitał radnych, Starostę Myśliborskiego, Kancelarię Prawną,  zaproszonych gości 

oraz mieszkańców Powiatu Myśliborskiego biorących udział w obradach, jak również 

przedstawicieli mediów i prasy. 

 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności (załącznik Nr 1 do protokołu) 

stwierdził, że w obradach udział bierze 18 radnych, co upoważnia Radę do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

 

Podczas sesji nieobecna radna -  E. Ligenza. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do tak przedstawionego porządku sesji? 

 

Wicestarosta Myśliborski – Mariusz Norsesowicz 

Zaproponował wprowadzenie do porządku sesji jako punkt 4. projekt uchwały  

w sprawie złożenia oświadczenia dotyczącego utworzenia Centrum Kształcenia Zawodowego  

i Ustawicznego w Barlinku. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie zaproponowanych zmian:  

 

Za wprowadzeniem do porządku sesji jako punkt 4. projektu uchwały w sprawie złożenia 

oświadczenia dotyczącego utworzenia Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego  

w Barlinku głosowało 15 radnych, przeciw - 0, 3 radnych wstrzymało się od głosu.  

 

W wyniku głosowania projekt uchwał został wprowadzony do porządku sesji.  

 

Podczas głosowania stan radnych - 18 

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

Odczytał porządek sesji z wprowadzonymi zmianami: 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu nieruchomości 

stanowiącej własność Powiatu Myśliborskiego. 
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3. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przyjęcia rezygnacji z funkcji członka Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego i Drogownictwa. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie złożenia oświadczenia dotyczącego utworzenia Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Barlinku. 

5. Zamknięcie obrad.  

 

Ad.2 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie umowy najmu nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Myśliborskiego. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Ferdynand Łukasik  

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Myśliborskiego głosowało – 18 radnych, przeciw 

– 0 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

UCHWAŁA NR XLVIII/308/2018 RADY POWIATU W MYŚLIBORZU z dnia 26 lutego 

2018 roku w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu nieruchomości 

stanowiącej własność Powiatu Myśliborskiego została podjęta. (załącznik Nr 2 do 

protokołu). 

 

Ad. 3 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia 

przyjęcia rezygnacji z funkcji członka Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Bezpieczeństwa 

Publicznego i Drogownictwa. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Ferdynand Łukasik  

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przyjęcia rezygnacji z funkcji członka 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego i Drogownictwa głosowało – 

15 radnych, przeciw – 3 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

UCHWAŁA NR XLVIII/309/2018 RADY POWIATU W MYŚLIBORZU z dnia 26 lutego 

2018 roku w sprawie stwierdzenia przyjęcia rezygnacji z funkcji członka Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego i Drogownictwa została podjęta. 

(załącznik Nr 3 do protokołu). 
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Ad. 4 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Podjęcie uchwały w sprawie złożenia 

oświadczenia dotyczącego utworzenia Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 

w Barlinku. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Ferdynand Łukasik  

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały? 

 

Krzysztof Mrzygłód – Radny Powiatu 

Zapytał, dlaczego uchwała w takim trybie jest składana? Zwrócił uwagę, że z uzasadnienia do 

uchwały wynika fakt, iż szkoła przystąpiła do projektu w 2017 roku i zatem był czas do 

zapoznania się z uchwałą na poszczególnych komisjach. Zaznaczył, że wcześniej radni nie 

mieli możliwości jej analizy Przekazał, że w jego ocenie niniejsza inicjatywa jest celna i 

chciałby szerzej oraz planowo dowiadywać się o takich decyzjach. 

 

Andrzej Rudnicki – Radny Powiatu 

Przekazał, że zamiary ZSP Nr 1 w Barlinku związane z przystąpieniem do projektu unijnego 

były omówione na sesji w 2017 roku, podczas której określono jakie będą założenia względem 

Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego (dalej jako CKZiU).  Zwrócił uwagę, że na 

dzień dzisiejszy jest to tylko i wyłącznie uchwała aprobująca działania zmierzające do 

utworzenia CKZiU z konkretną datą tj. z dniem 1 września 2018 roku.  

 

Jarosław Ostry – Radny Powiatu 

Przekazał, że niniejsza inicjatywa doskonale wpisuje się w ramy reformy oświatowej  

w zakresie szkolnictwa zawodowego. Zapytał, czy w świetle przepisów które zmieniały się pod 

koniec ubiegłego roku (bodajże od 1 września 2017 roku), określono strukturę CKZiU? 

Następnie zapytał, czy ta inicjatywa nie jest zagrożona? Zwrócił uwagę, że z uzasadnienia do 

projektu uchwały wynika fakt, iż ZSP Nr 1 w Barlinku przekształci się w CKZiU. Poprosił  

o szczegółowe wyjaśnienia i zapytał, jak LO w Barlinku zapatruje się  na tą inicjatywę? 

 

Andrzej Rudnicki – Radny Powiatu 

Zwrócił uwagę, że według nowego prawa oświatowego LO nie będzie mogło być częścią 

CKZiU i dlatego też planowane jest jego wyłączenie z jego struktury. Przekazał, że LO będzie 

stanowić integralną część Centrum Placówek Oświatowych i dzięki temu będzie możliwość 

umieszczenia w tej nowej strukturze zarówno Liceum oraz CKZiU.   

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie złożenia oświadczenia dotyczącego utworzenia 

Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Barlinku głosowało – 16 radnych, 

przeciw – 0 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

UCHWAŁA NR XLVIII/310/2018 RADY POWIATU W MYŚLIBORZU z dnia 26 lutego 

2018 roku w sprawie złożenia oświadczenia dotyczącego utworzenia Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego w Barlinku została podjęta. (załącznik Nr 4 do protokołu) 
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Ad. 5 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XLVIII sesję Rady Powiatu  

w Myśliborzu.  

 

 

(Płyta audio z nagraniem z XLVIII sesji Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 26.02.2018r. 

stanowi załącznik Nr 5 do Protokołu).  

 
 

 

Protokołowała: 

 

Dominika Bułgajewska 

 


